

Title (en)

Electric cooking plate.

Title (de)

Elektrokochplatte.

Title (fr)

Plaque de cuisson électrique.

Publication

EP 0327849 A2 19890816 (DE)

Application

EP 89100859 A 19890208

Priority

- DE 3803806 A 19880209
- DE 3840734 A 19881202

Abstract (en)

The connecting wires (17) spaced apart from the underside of the hotplate (2) are terminated on pins (19) with flat connector tongues (29) attached for insertion into their counterpart sockets (100) at the ends of the equipment wiring (34). An insulated body (32) fitted over the tongues (29) holds them over at least part of their length and forms a preassembled structural unit which can be moved from a storage position into a connection position. The resistive heating elements (7) have short termination pins (16) protruding from their insulation for connection to the wires (17), which are secured on both sides of feedthrough holes in a ceramic (e.g. steatite) insulator (20).

Abstract (de)

Eine Elektrokochplatte (1) weist von der Unterseite abstehende Anschlußdrähte (17) auf, deren Enden Anschlußstifte (19) bilden und mit Steckstücken (29) in Form von Flachsteckzungen versehen sind, die allein durch Steckverbindungen mit Gegensteckern (100) von Geräteleitungen (34) verbunden werden können. Auf die Steckstücke (29) ist ein Isolierkörper (32) aufgesteckt, der wie die Steckstücke (29) eine vormontierte Baueinheit bildet und aus einer Stapellage in eine Anschlußlage überführt werden kann. Der jeweilige Gegenstecker kann durch eine Steckhülse mit in und entgegen Steckrichtung wirksamen Anschlägen gebildet sein, von denen einer selbsteinschnappend ausgebildet ist.

IPC 1-7

H05B 3/06; H05B 3/70

IPC 8 full level

H05B 3/06 (2006.01); **H05B 3/70** (2006.01)

CPC (source: EP US)

H05B 3/06 (2013.01 - EP US); **H05B 3/70** (2013.01 - EP US); **Y10S 206/821** (2013.01 - EP US)

Cited by

EP0639935A3; DE19821140B4; DE19821140A1; EP0957661A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0327849 A2 19890816; EP 0327849 A3 19910116; US 4993553 A 19910219; US 5122639 A 19920616

DOCDB simple family (application)

EP 89100859 A 19890208; US 30331889 A 19890126; US 59466090 A 19901009